
PROTOKoI, Nr LV201E

z sesii Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 31 lipca 2018 r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictweur

Pana Andzeia Kornackiego - Prz ewodniczlcego Rady cminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyiska - Inspektor ds. Obslugi Rady i Kadr w
Urzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz.10:10, zakoiczono o godz.l3:15

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 12 Radnych

Nieobecni Radni: Dafiusz Karbowski, Bogdan Wantowski, ASnieszka Wysocka

- lista ob€cnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczeshiczyli:

l.Pan Tomasz Wegrzynowski - Wojt Cminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

5.Soltysi

- tsta obecno6ci stanowi zalqcznik do protokolu

6.Mieszkafcy

Porztdek sesii:

Ad.l i 2 Otwarcie eesii i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

Obrady LV s€sji Rady Gminy Rybno otworzyl o todz. 10:10 Pan Andrzei Kornacki Przewodniczecy

Rady Cminy. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzit ie po sprawdzeniu

listy obecnosci, na sali znajduj sie 12 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych

uchwal-

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodnicz4cy Rady przedstawil porz4dek dzienny obrad.

Porzadek obrad:

l.Otwarcie sesii.

2.Stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

3.Ustalenie porz4dku obrad.

4.Pzyjecie Fotokolu z LIII i LIV sesji Rady Cminy Rybno.

S.sprawozdanie miedzysesyine.

5.Podifcie uchwal w nastepuitcych sprawach:

1) zmiany Wieloletniq Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 201&2032;



2) zmian w budre(ie Gminy Rybno na 2018 rok
3) wyraienia opinii dotycz4cej las6w ochromychj

4) maksymalnej liczby zezwoleri na sprzedaz napoj6w alkoholowych na terenie gminy Rybno,

5) zasad usytuowania na terenie gminy Rybno miejsc sprzedaiy i podawania napoj6w alkoholowych,
Zwoln€ wnioski i zapytania.

S.Zamkniecie obrad.

Kieruj4c nastgpnie zapytanie o propozycie zmiany porz4dku obrad.

Wniosk6w o zmiang porz4dku obrad: W6.it Gminy - pan Tomasz W€grzlmowski wni6sl o zdiecie z
porzqdku obrad pkt 6 dotyczqcego podjecia uchwal.

Nastepnie SIos zab.alii

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara w nawiqzaniu do wniosku w6ita przytoczyt przepisy
Statutu Gminy dotyczAce przebieg! procesu uchwalodawczego.

Radny - PaIl Pioh Kamiiski zwr6cil uwage, ii w okresie lehrim miala obowiqz,.waa przerwa w
obradach rady. Zaproponowal, aby przerwat obrady rady, a nastepnie zwolac komisje w celu
zaopmiowania projekt6w uchwat.

Soltys Solectwa cronowo-pan M oslaw Mgtykowski wni6sl o wprowadzenie do porz4dku obrad
proiektu uchwaly dotyczqcego obniienia wynagrodzeni a w6jta oraz zawiadomienia prokuratwy o
kradziezy lamp na ulicy laJminowej.

Radca prarrny - Pan Zbigniew Drzystek wyja6nil, i_: w pieMszej koteinosci powinien zostaa poddany
wniosek obejmuiqcy naidalej idqc4 zmiane porz4dku obrad.

Przewodnicz4cy Rady - pan Andrzej Komacki zapytat, czy sesja rady bez punktu dotycz4cego
podjgcia uchwal ma racje bytu.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjaSnil, iZ sesja powinna sig odbya poniewaZ porzEdek

obrad obejmuje r6wnieZ inne punkty, co do kt6rych nie wniesiono uwag.

Soltys Solectwa Cronowo-Pan Miroslaw Meiykowski stwierdz4 iZ wedlug jego oceny sesja powinna
zostad przerwana.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara wskazat, i' wniosek w6ita o wyhcze e z porzqdku
punltu dotyczqc€go podj€cia uchwal ma na celu zachowanie oshoznosci przed ewenrualnym
wniesieniem skargi na podjgte uchwaly.



Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Meiykowski przypomnial sytuacje kiedy sesja zwolana

zostala na telefon, w6wczas komisja nie opiniowala uchwal.

wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Danusz Tara stwierdzil, iz wedtug nieSo sprawa nie podlega

dyskusji.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki zwr6cil sig so radcy prawnego z p)'taniem, czy rada

powinna glosowar nad wnioskiem formalnym soltysa.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjasnil, i, w tlrr pzypadku wnios€k nie pochodzi od

radnego, doszloby do naruszenia statutu.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz TaIa podkrellil, it zgodnie ze statutem Bminy, soltys nie

ma prawa skladania wniosk6w.

Radny - Pan Pioh Kamifiski stwierdzil, i-Z skoro soltys jest pozbawiony tego prawa, jako radny sklada

wnios€k o wprowadzenie do porz4dku obrad projektu uchwaly w sprawie obnitenia wynagrodzenia

w6jta oraz zawradomienia prokuratury o kradziezy lamp na ulicy Jasminowei.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wy,asnil, iz w zaktesie projektu uchwaly w sprawie

w).nagrodzenia w6ita koniecznym jest ponowne procedowanie uchwaly. Natomiast zawiadomienie

prokuratury nie wymaga podjecia uchwaly w ty zakresie. Jest to kompetencia o4anu

hykonawczego.

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw M€zykowski: stwierdzil. 2e leze\ w6jt rie zloityl

zawiadomienia, to nikt nie ma prawa zabraniat tego radzie 8miny. Podkreslil, i2 soltys mote

uczestniczya w sesji w takim samym zakresie iak radny.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek odnoszqc si9 do wypowiedzi Pana Miroslawa

Mezykowskiego wyjaJnil, ii soltys nie moze braa czynnego u&ialu w sesji, iak to jest w przypadku

radneSo.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzei Koma.ki zwracajAc sie do radcy prawnego wskazal, ii uchwala

w spmwie wynaFodzenia w6jta byla juZ procedowana.



Radca prawny - Pan Zbigniew Drzysr€k w odpowiedzi wyja6nit i2 uchwal w ninlEszeJ sprawie z
uwagi na wymogi formalne, powinna zostaa ponownie procedowana_

Radny - Pan Sylwesrer Kasprowicz: zwr6cil sie do pana pioba Kamifiskiego z wagq, iarre pmjekty
uchwat maiq zosta( wprowadzone do porz4dku obrad, skoro fizycznie aktualnie ich nie ma.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Komacki stwierdzil, skoro zostal zloiony wnios€k formatny,
ma obowrdzel poddania go pod glosowanie.

Soltys Sole€twa cronowo-Pan Mirostaw MgZykowski stwierdzit, i2 jest moiliwosC przerwand s€srr r

przygotowania projektu uchwaly w sFawie wynagrodzenia w6ita.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sie do radcy prawnego, czy nalezy poddaC

pod Stosowanie wniosek radnego pana pioha Kam lskiego.

Radca prawny -Pan Zbigniew Drzystek odpowiadajec wskazat, ii iest to iniciatywa radnego, kt6ra
oprocz wniosku nie zawiera projekhr uchwaty. Wniosek powinien zostaa poddany pod glosowanie.

Uwzgledniony wniosek powinie stanowid materie przyszhj sesji.

Radny - Pan Piotr Kamiriski stwi€rdzil, ii nie be dzie pnygotory.wal iadnego projektu, poruewaz taki
proiekt byl iu. procedowany i jesr gotowy.

Radny - Pan Waldemar Reszka zwr6cil uwag9, iU w pierwszej kotejnosci nale2aloby zawiadomia
policje a nie prokurature.

Na tym dyskusje zakoriczono.

Po czym poddal pod glosowanie wniosek W6jta Cminy o wyt4€zenie z porzqdku obmd pkt 6

dotycz4cego podjlcia uchwal.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radny€h w obecnoici 12 Radnych

Sloeami:
.''7A,, - 8

- ,,pneciw' - 0

- ,,wstrzymuiecych sig" - 4

wniosek uwzglednila.

Nastgpnie poddal pod tlosowani€ wniosek radnego - pana piotra Kamitrskiego o wprowadzenie do
porz4dku obrad projektu uchwaly w sprawie obniZenia wynagrodzenia w6ita oraz zawiadomienia

prokuratury w sprawie kradziezy lamp na uliry ra6minowq_



Rada Gminy w tlosowdiu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnos.i 12 Radnych

glosami:

-''2a,, - 3

- -Prze.iw' - B

-,,wstrrt'mujtcych sie" - 1

Wniosek nie zostal uwzgledniony.

Nastepnie poddal pod glosowanie porzadel obrad.

Rada Gminy w tlosowaniu iawn)n na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnych

tlosallri:
-,,2a" - 70

' ,,Plzeciw' - 0

-,,wstrzymujtcych si9" ' 2

przyigla porz4dek obrad LV sesii Rady Gminy, kt6ry po otwarciu s€sii, i stwierdzeniu

prawomocnosci obradiestnastgpuiecy:

4Przyjecie protokolu z LIII i LIV se3ii Rady Gminy Rybno.

s.Sprawozdanie migdzysesyine.

6.Wolne wniGki i zapltania,

T.zamknie.ie obrad.

Ad.4.Prwiecie protokolu z LIII i LIV 6esii Rady Gminv Rybno.

Plzviecie orotokolu z LIII sesii

PzewodniczEcy Rady zwr6cil sie do Rady o zabranie glosu w sprawie protokohr z LIII sesji Rady

Gminy.

Uwag nie wniesiono.

Nasepnie Przewodniczecy Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie protok6l z LIII sesii

Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12 Radnych,

tlosami:

- o -,,przeciw"

- 1 -,,wstEymuiacych si?"

przyiela protok6l z LIII sesji Rady Gminy Rybno.

Prryifcie protokolu z LIV sesii

Przewodniczqcy Rady zwr6cit sie do Rady o zabranie glosu w sprawie protokotu z LIV sesji Rady

Gminy.

Uwag nie wniesiono.



Nastepnie PrzewodniczEcy Rady - pan Andrzej Kornacki poddat pod glosowanie protok6l z LIV sesji

Rady cminy.

Rada Cminy w tlosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady t5 Radnych w obecnosci 12 Radnyct!

tlosami:
- 12 -,,2a",

- D -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrzymui4cych si€,'

przyj?la protok6l z LIV se3ii Rady cminy Rybno.

Ad.s.Sprawozdanie miedzvsesJ.i ne.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki udzielil glosu W6jtowi cminy _ parlu Tomaszowi
Wegrzynowskiemu, kt6ry przedloZyt sprawozdanie z dzialalno6ci miedzysesyjnej.

Nastepnie przewodnicz4cy rady otworzyl dyskusj€.

Glos zabrali

W6jt Gminy - Pan Tomasz WeSrzynowski poinformowal, iZ podczas ostahriei sesii pan Kamifiski
pr6bowal wreczyd mu pieniadze w kwocie 2 70ozl, kt6r€ w calosci stanowi4 koszty procesow€. Dalej

komentujac, Pan Kamifiski otrzymal numer konta, na kt6re mial dokonaC wplaty. Wyjasnil, i, ma

prawo obrony swqq prywatnosci i nie moze pozwolia na pom6wienia, zas pan Kamiriski przegral

Radny - Pan Pioh Kamifiski podkrSlil, iZ nie przegral_ Zgodnie z postanowieniem sqdu miat
przeprosit i tego dokonal.

Nastepnie zapytal dlaczego Szkola Podstawowa w Harrowcu nie zostala uwzgtgdniona w programie

modernizac,i.

Soltys sol€ctwa Gronowo - Pan Miroslaw Mezykowski z^pytat, dtaczego krytykuje sig brak

kompetencji pracownik6w, kt6rzy zostali zwolnieni. ponadto, ile w chwili obecnej toczy sie

post€powan cywilnych i karnych wob€. w6ita . wyrazil swoje wqtpliwosci, co do wsp6lpracy trans

ganicznei z Rosje.

W6it Gminy - Pan Tomasz Wggzynowski w odpowiedzi wyjasnil, iz bardzo wysoko ocenia

kompetencje pracownik6w urz€du. Nigdy teZ nie negowal ich pracy. Dalg wia6nil it nie zostal jak

do tej pory skazany Zadnym wyrokiem . W chwili obecnej zas toczy sie jedna sprawa z pow6dztwa

cywilnego. W kwestii wsp6lpracy hans Sranicznei ocenjl, i2 zawszE w tego rodzaju prz€dsiewziecia

wpisane jest ryzyko. Nie mniej jednak pzyniesie ona pozyt'.wne skutki dta gminy.



S€kretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka wia6nila, iZ tiermomodemizaciq nie objeto jeszcze Szkoly

Podstawowei w Rybnie i Rumiane. Szkota Podstawowa w Hartowcu nie zglosila swojego udziahr w

projekcie.

Mieszkaniec-Pan Jan t€linski poinformowal o przebiegu posepowania w sprawie planowanei

inwestyqi w zakresi€ budowy fermy fotowoltaicznej. Zapytal, czy urz4d zwracal si€ do wtaJciwych

orSan6w o wydanie stosownet opinii.

Soltys solectwa Gronowo - Pan Miroslaw Mezykowski poprosil o wyjalnienie w iaki spos6b

funkcjonuje lima w Zabinach, wsp6hracuj4ca z gmin4. W jaki spos6b zmienil sie jej wtaSciciel.

W6it Gminy - Pan Tomasz WeSrzynowski wia6nil, ii w tej sprawie udzieli odpowiedzi na pi6mie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara stwierdzil, ii iereli Pan M€rykowski widzi

nieprawidlowosci w prowadzonei dzialaLnoici Vzez tQ fiJme, to powinien zawiadomif o tym

wlasciwe sluzby.

Soltys solectwa Gralewo-Stacja - Pani Jolanta Kepczytuka podziekowania wszyst](jni, kt6tzy za

wspierali protest mieszkafc6w mieiscowo6ci Gralewo-Stacia i podejmowali dzialania na rz€cz

blokowania budowy fermy drobiu.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrz)'nowski poinformowal, ii zostanie przygotowany miejscowy plan

zagospodarowania przestrzennego dla m. cralewo-Stacia, kt6ry w przyszlosci pozwoli na unikniecie

przedsi€wzie( w duzych rozmiarach.

Przewodniczqcy rady - Pan Andrzej Kornacki r6wnie2 podziekowal osobom, kt6re swoim dzialaniem

skutecznie wsparly dziatania przeciwdzialajece tejie inwestycii.

Na tym dyskuste zakoficzono.

Nasepnie Przewodnicz4cy Rady zalz4dzil przerwe od godz.11:55 do godz.12:15.

Ad.S.Wolne wnioski i zapvtania.

Clos zabrali:

Radny - Pan Pioh Kaminski zapytal, czy gmina b€dzie wspieraa szpital w Dzialdowie w zalepi€

ambulansu.



Soltys solectwa cronowo - Pan Mhoslaw Mezykowski zwr6cil uwagg i' zadat pytanie, na kt6re
oczekuje odpowiedzi. Zarytal w6jta, czy iest moiliwe aby wszystkie inwestycje, kt6re chce

rozpocz?a przed wyborami, ma zamiar realizowaC po wvborach.

Mieszkaniec - Pan Jan l€lifuki pozytywnie ocenil dzialatnos( w6ita oraz zap€wnil o swoim poparciu
w nadchodz4cych wyborach.

Mieszkaniec - Pan Marek Paprocki zwr6cil sie do w6jta, czy bgdzie kandydowal na urzed w6jra w
nadchodzEcych wyborach.

Soltys solectwa Rybno- Pan Henryk Wisniewski zapytal na jal przedstawia sig sprawa zaxupu

samochodu dla OSP w Rybnie . Zwr6cil uwage, ii na terenie targowiska dalej wysqpui4 podtopienia.

Soltys solectwa Gmlewo-Stacia- Pani Jolanta Kepczytlska zapyt^la., czy w miqscowosci cralewo_stacja

nastqpi budowa dluSo oczekiwanych chodnik6w.

Radny - Pan Waldemar Reszka zapltal, czy wszystkie solectwa plac4 za zuiycie energii.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrz'.nowski w odpowiedzi wyjasnil, it podtopienia targowiska to

problem zastany, na f€wno zostanie rozwi4zany. W kwestii chodnil@ w miejscowoki Gralewcstacia,

trwajq prace porzqdkujqce kr r'estie formalne ze strony Kolei paristwor,rych.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka poinlormowala o wyborze urzgdnika wyborczego.

Ponadto wia6nila sprawy zwiqzane z rcatizacj| wymiany instalacii elektrycznej. W sprawie

dolinansowania zakupu ambulansu dla szpitala powiatowe8o w Dzialdowie wyja6nila, ii sprawa

zostanie om6wiona na najblizszej komisji.

Radny - Pan Piotr Kamiiski zwr6cil uwage, i2 9 tipca zakonczylo sie szacowanie szk6d. W tei kwesfi
nadmienil, i2 proces informowania rolnik6w przebiegl w spos6b malo komunikatywny. Zapyral

r6wniei , co stalo sie z lampami na ulicy Ja6minowej.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka poinformowala, ii proces szacowania szk6d

spowodowanych suszq przebiegl sprawnie, w spos6b umoiliwiaj4cy zlozenie wniosku kaidemu

zainteresowanemu tolnikowi. Wskazala, iZ w chwili obecnq dobiega korica procedury inwestycji w
zakresie o6wietlenia uliczn€go. Iampy na ulicy Ja6minowej zostaty zdemontowane i przeslane w
ramach gwarangi do konserwaqi.



Radny - Pan Pioh Kamifrski zapytal, czy dom kultury jest plac6wkE oswiatowq. Wskazal, ie gmina

zwr6cila sie do sotectwa o ptzpkaza\ie czesci funduszu soleckiego na Cenbum Aktywnosci

Spotecznej. Dalej komentuiec, dziwi go fakt i2 Szkola Podstawowa w Hartowcu nie pzyst4pila do

programu. Nastepnie wyrazfi podziekowanie Panu Daduszowi Tara, Panu Soltysowi wsi Rybno oraz

Stowarzyszeniu za pomoc w budowie boiska w Rybnie (przy osrodku zdrowia)

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski w odpowiedzi wyja6nit i_2 to zagadnienie zostalo

$yjalnione na komisji.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka u.yia6nila, ii dyrektor szkoly podstawowet w Hartowcu nie

byl zainteresowany udzialem w progtamie. Ponadto komentujqc, jeieli zal chodzi o dofinansowanie

Cenhum Akg.wno5ci Spolecmej wskazala, iz w przypadku skladania wniosku o dofinansowanie tego

typu przedsiewziec, duzo role odSrywajq inicjatywy oddolne. DlateSo zwr6cono si9 w tej sprawie do

solectwa. Boisko zostalo *ykonane z funduszu soleckiego.

Soltys solectwa Gmnowo-Pan Mtuoslaw Meikowski stwierdzil, ii lampy na ulicy Ja6minowei zostaly

usuniebe celowo z uwagi na majAca sie odbya kontrole, poniewaz zamontowane zostaly bez

stosor4nego zezwolenia.

Seketarz Gminy - Pani lolanta Jendrycka wiasnila, n l^mpy zostaly zdemontowane w celu ich

konserwaqi w ramach gwarancii.

Wiceprzewodniczqcy Rady -Pan Dariusz Tara odwolujec sie do sytuaqi kt6ra miala miejsce na sesii

poprzedniei, przytoczyl reguhqe zawarte w statucie gminy dotyczQce roli i obowiqzk6w

przewodniczqcego rady . Po czym stwierdzil i2 zachowanie przewodniczqcego md, kt6re mialo

mieisce na ostatniej sesji, gdzie wystgpuie w roli kasjera, uwtacza powadze sesji.

Radny - Pan Pioh Kaminski st vierdzil, ii jego zdaniem pan Dariusz Tara nie powinien w taki spos6b

reagowaa. Zarzucil brak mozliwoSci swobodnego wypowiadania sie podczas sesti.

Radny - Pan Sylwesber Kasprowicz przychylil sig do wypowiedzi pana Dadusza Tary komentuiqc, Z
czul sie zawsty&ony syhracje, kt6ra miala miejsce na ostatniej sesji.

Wiceprzewodnicz4cy Rady -Pan Dariusz Tara odnoszqc sie do wypowiedzi pana piotxa Kamiriskiego

podkreSlil, it kaidy ma swobodg wypowiedzi w wolnych wnioskach.



Soltys Sol€ctwa Gronowo-Pan M oslaw Meiykowski zwr6cil sie do przewodniczqceto Komisji

Rewizyjnej z pytaniem, czy iego tuma wygrywala przetargi w jednostkach podtegtych grninie, w

zakresie wypozyczania sptzetu.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz wyia5nil, ii nie jest wlascicielem zadnej 6rmy.

Soltys Sote€twa Gronowo-Pan Miroslaw Merykowski w odpowiedzi stwierdzil, i2 pytat czy byly
ogloszone zapytania ofertowe lub posepowania przetargowe. w kr6rych brala udzial firma pana

Kasprowicza.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz ponownie wia6nil, iz nie iest wlaJ€icielem ani udzialowcem w tej

firmie, wi€c w tej kwesfi nalezy zwr6cia si9 do wla6ciciela. Ponadto wskazal, ii nie ma wiedzy na

temat iakichkolwiek pizetarg6w.

Wiceprzewodnicz4cy Rady -Pan Dariusz Tara w\1as^il, i naleinosci z tyrutu wypozycanla

urz4dzef, kt6re udosepnial Pan Sylwester Kasprowicz zostaly uregulowane z prywahych pieniedzy.

Przewodniczecy Rady - Pan Andrzej Kornacki stwierdzil, i2 tak jak kazdy ma prawo podeimowad

przedsiewziecia, migdzy innym budowy fermy fotowoltaicznei. Odpieraj4c zazut braku

profesjonalizmu w prowadzeniu obrad rady wsk^zal, iZ przewodnicz4cego rady z wsze ol.oirl.a

odwolaa z pelnionq tunlcii i wybrad osobe odpowiedniq. Dalej komentujqc dodal, it czuie sie

pominiety informacji, i2 podczas dzisiejszej sesji nie bedA podejmowane u€hwaly.

Seketarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka wytasnila, ii w zwi?.zku za istniala sytuacjq kwestia

podqmowania uchwal podczas dzisiqszej sesii musiala zostaa skonsultowan4 w dniu dzisigszym z

radc4 prawnym. Dlatego teZ przewodniczqcy rady nie zostat wczesniej o tym fakcie poinformowany-

Radny - Pan Czeslaw Mederski zwracaj4c sie do przewodniczqcego rady - Pana Andrzeia

Komackiego, odnoszqc sie do planowanego plzezef. WzgdsiewziQcia w postaci budowy fermy

fotowoltaicznej stwierdzt ii wprowadza bl4d informacj4 o zal;iLiaIze zwi€kszenia rozmiaru

inwestyqi.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zaqzEf,zyl iakoby wprowadzal w bl4d osoby

zainteresowane realizaci4 planowanei inwestycji.

Radny - Pan Czeslaw Mederski n€gatywnie ocenil spos6b zachowania przewodniczEcego rady.

l0



Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki odnosz4c sie do wypowiedzi pana Czeslawa

Mederskiego zasugerowal/ aby w celu unikniecia niedom6wief dotyczacych rozmo$y, kt6ra miala

miejsce, na temat podejmowanej inwestyqi, ponownie wr6cia do nagrania sesii.

Wiceprzewodniczqcy Rady -Pan Dariusz Tara zapytal pana Andrzeja Kornackiego, czy zamierza w
przy szloici zwiekszyt moc insralacii fotowoltaicznych.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki w odpowiedzi wiaJnil, iZnie bgdzie zwiekszal mocy
instalaqi. Poinfornowal, i-2 ptanuje instalacje fotowoltaiczn4 na budynku mieszkalny.m.

Na tym dyskusig zakoficzono.

Ad.T,Zamkniecie obrad,

O godz.13:15 Przewodnicz4cy Rady pan Andrzq Kornacki _ wobec wyczerpania dziennego porzEdku
obrad - zamknql obrady LV seEi zwyczainej Rady cminy Rybno.

Na tym protok6l zakonczono.

protokolowala: prglti_dg$J.p.brcdy: l
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Do irinieiszeto prorokolu zallcznik formalny stanowi natranie zawierajace obraz i dzwiek
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